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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 23  

Övriga frågor 

Skrivelse från M, FP, C och KD om att ”Genomföra 

karriärtjänstreformen fullt ut”. 

 

Skrivelsen överlämnades till förvaltningen för beredning. 

 

 

Vice ordföranden Lotta Edholm (FP) frågade förvaltningen när 

svar på skrivelse om Sturebyskolan kunde tänkas komma. 

 

Förvaltningen svarade att den hoppas kunna presentera ett 

skriftligt svar vid utbildningsnämndens sammanträde den 11 

juni. Om så inte kan ske kommer ett muntligt svar lämnas och 

det skriftliga svaret kommer då vid nämndens sammanträde den 

20 augusti. 

 

 

Tillträdande utbildningsdirektören Tony Mufic presenterade sig 

för utbildningsnämnden. 


